

Measures against the Spread of Novel Coronavirus Infection

New directions have been given by the HKSAR Government in respect of the social distancing measures and re-opening of some of the Club's facilities. After considering the said directions and the operations of the Club, we wish to update Members that the following will, effective from 18 September 2020, be implemented until further notice:

- a. All Club's facilities, except Children Playroom, Outdoor Children Playground, Sauna Rooms and Steam Rooms, will be opened.
- b. Special arrangements will be made to some of the Club's facilities as follows:
 - i.) Only alternate shower cubicles inside the Changing Rooms will be opened.
 - ii.) Only alternate chairs inside the Quiet Rooms will be opened.
 - iii.) Partitions will be installed between fitness stations in the Gymnasium.
 - iv.) Groups of no more than four (4) persons will be allowed in the Pool area. There must be a distance of at least 1.5 metres between each group.
 - v.) Karaoke rooms will be reopened. However, the number of users per room will be limited (Large Room: 4 persons, Medium Room: 3 persons, and Small Room: 2 persons).
 - vi.) Wine or alcoholic drinks will be provided at the Centenary Bar. No more than two (2) persons may be seated together at one table.
 - vii.) No more than four (4) persons may be seated together at one table inside the catering outlets at any time. Each membership may reserve a maximum of two (2) tables at each dining room at any time.
- c. Opening hours of all catering premises will resume normal.
- d. Number of persons allowed in group gatherings in any areas of the Club will be restricted to four (4) persons.
- e. Any persons within the Club's premises must wear a face mask at all time except when having a shower, eating, drinking, swimming, doing exercise in outdoor sports premises or exercising in indoor sports premises with a distance of at least 1.5 metres from any other person.
- f. Guests are temporarily NOT allowed to use the Club's facilities (except the catering facilities and Cards Rooms).

We thank you for your understanding and wish you and your family members good health.



對抗新型冠狀病毒病的

預防措施

香港特別行政區政府就社交距離措施及重開部份會所設施發出了新的指示，在考慮了上述指示及本會的運作後，我們謹告知各會員，以下措施將由二零二零年九月十八日起實施，直至另行通知：

- 甲、 除兒童遊戲室、室外兒童遊樂場、桑拿房及蒸氣房外，本會所有設施將重新開放。
- 乙、 會所部份設施將有以下特別安排：
 - i) 更衣室內的淋浴格將會相隔開放。
 - ii) 休息室內的安樂椅將會相隔開放。
 - iii) 在健身室的健身站之間將安裝隔板。
 - iv) 在游泳池內，游泳羣組人數將不可以超過四 (4) 人。羣組與羣組間需保持至少1.5米距離。
 - v) 卡拉OK房將會重開，唯每個房間之使用人數將受限制 (大房：四人，中房：三人，細房：二人) 。
 - vi) 世紀吧將售賣酒類飲品。在任何時間內，世紀吧不可多於二 (2) 人同坐一桌。
 - vii) 在任何時間內，餐飲設施不可多於四 (4) 人同坐一桌。另一方面，在任何時間、任何餐飲設施內，每位會員只可預留最多兩 (2) 桌。
- 丙、 所有餐飲設施的開放時間將回復正常。
- 丁、 在會所的任何範圍內，羣組聚集人數將不可以超過四 (4) 人。
- 戊、 除淋浴、飲食、游泳、在室外運動場所運動或於室內運動場所與另一人保持至少1.5米距離的情況下運動外，任何人仕在會所內都必須一直配戴口罩。
- 己、 來賓暫時不可以使用會所的設施 (餐飲設施及牌房除外) 。

多謝各位的垂注，並祝各位身體健康。

